

## 請支持“社區文化發展中心”

Thanks for supporting “**Centre for Community Cultural Development**”

多謝支持不同社群文化交流及弱勢社群服務、

會員繳費 100 元或以上可憑收據申請扣稅。

本中心已於二零零六年九月註冊為非牟利慈善團體，並於 2008 年 4 月申請加入社會服務聯會會員。

### 名譽會員

一次過捐款港幣伍仟元或以上。可獲贈本會送出紀念品（菲律賓教育劇場 PETA 四十周年英文紀念專書 750 頁）乙份。

### 永久會員

一次過捐款港幣壹仟元或以上。可獲贈本會送出紀念品（本港著名藝術家特別為本中心設計獨有的作品）乙份。

### 普通會員

每年捐款港幣一百元。

### 會員福利：

1. 收到本中心最新活動資訊
2. 優惠報名參加活動
3. 參加本中心活動可獲折扣優惠
4. 選舉及被選權
5. 有效的會員將獲邀出席本中心之周年大會

凡社會服務機構及非牟利慈善團體均可申請成為本中心會員。

**Thanks for supporting**  
**"Centre for Community Cultural Development"**

**Thankyou for supporting the cultural exchanges of different communities and services for the underprivileged. Members' contribution of \$100 or above will be tax deductible.**

The Centre became a non profitable and charitable organization in September 2006 and has applied for membership of the Hong Kong Council of Social Service in April 2008.

**Honorary Members**

Donation of \$5,000HK or more. Honorary members will be presented with a souvenir (a copy of the 750 page book published by the Philippine Educational Theatre Association on its 40 years of history)

**Life Members**

Donation of \$1,000HK or more. Life members will be presented with an artwork specially designed and made by a known artist in Hong Kong.

**Ordinary Members**

Donation annually of \$100HK.

**Benefits for Members:**

1. Will receive information of the latest activities
2. Priorities for joining CCCD programmes
3. Special discount for joining CCCD activities
4. Rights to vote and become members of the Executive Committee of CCCD
5. Effective members will be invited to attend the AGM of CCCD.

We welcome Social Service & Non Profit Organization to be our members.